
Teknologsektionen Informationsteknik
Chalmers studentkår
Verksamhetsrapport LP4 Cloudlords 23/24

Verksamhetsrapport LP4
Cloudlords 23/24

Fokus den här LPn
Mycket fokus den hä LP:n var på att försöka få tillstånd att göra lite mer ändringar i
The Cloud, vilket innebär många mejl fram och tillbaka, men till slut så fick vi det. Vi
har också prioterat att teambuilda med andra kommittéer.

The Cloud
Lite ändingar i The Cloud även den här gången:

• Det går att tända och släcka i The CLoud nu

• Regler för att låna switchet är på plats

• Lampor, hyllor och målningar kommer snart

• Börjat planera för en skyllt

Internt
Vi har också lagt lite tid på internarbete som:

• Egen Teambuilding

• Extern Teambuliding med MrKIT och P.R.I.T.

• Bli fotade av FlashIT
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Externt
Den här läsperioden kommer vi också:

• Arrangera picknic på Lindholmen

• Ha en rustdag i The Cloud

• Måla IT-märket på Lindholmen
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Verksamhetsrapport digIT LP4
Allmänt
digIT har i vanlig ordning gått på möten och skött de vardagliga åtagandena. Utöver
detta och våra veckomöten har vi:

• Hållit workshops på torsdagar.

• Påbörjat och fortsatt utveckling på ett antal tjänster.
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Verksamhetsrapport EqualIT LP4
Allmänt
EqualIT har i vanlig ordning gått på möten och skött de vardagliga åtagandena. Utöver
detta och våra veckomöten har vi:

• Sett till att mensskydd finns i Hubbens alla tre toaletter

• Teambuildat internt

• Haft interna workshops

• Representerat EqualIT under Jämkvällar med JämK

Arrangemang
Sen senaste ordinarie sektionsmöte har EqualIT arrangerat följande:

• 8/3 Fika och poster på internationella kvinnodagen

• 15/4 Aspnings-pyssel-och-case-kväll tillsammans med styrIT

• 20/4 Aspnings-karaokebrunch

• 23/4 Aspnings-filmkväll med diskussion
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Verksamhetsrapport FanbärerIT
LP4

Allmänt
FanbärerIT har i vanlig ordning gått på möten och skött de vardagliga åtagandena.
Utöver detta och våra möten har vi:

• Representerat fanan på sektionsmötet lp3

Arrangemang
Sen senaste ordinaie sektionsmöte har FanbärerIT arrangerat/planerat följande:

• Hållt 2 asparrangemang (ett gemensamt med alla LP4 kommitteer och ett själva)

• Planerat inför vårbalen 2024 och skickat ut inbjudningar till IT-teknologer.
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Verksamhetsrapport FlashIT’24
LP4

Inledning
Denna verksamhetsrapport beskriver vad vi i FlashIT´24 har gjort under LP3

Kommitte- och profileringsfotografering
• planerat kommittefotograferingen för modulen.

• Fotograferat oss själva.

Fotade Arrangemang
• Fotograferat frITids Vinvolley.

• Fotograferat sexITs CM-gasque.

Övrigt
• Individen.

• Kommittefoto-workshop.

• GDPR-utbildning.

• Umgåts med andra fotokommittéer.
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Verksamhetsrapport frITid LP4
Allmänt
frITid har i vanlig ordning gått på möten och skött de vardagliga åtagandena. Utöver
detta och våra veckomöten har vi:

• Arrangerat fredagsarrangemang i motionshallen.

• Arrangerat specialarrangemang utanför campus.

• Haft ett aspningstillfälle inför fyllnadsval

• Utfört ett fyllnadsval

• Beställt profilerings- och utstyrselkläder

Arrangemang
Sedan senaste ordinarie sektionsmöte har frITid ’23 arrangerat följande:

• 24/03 Haft paintball

Sedan senaste ordinarie sektionsmöte har frITid ’24 arrangerat följande:

• 07/04 Hade ett aspningstillfälle inför fyllnadsval med minigolf.

• 12/04 Anordnade badminton i Fjäderborgen för gemene IT-teknolog.

• 19/04 Anordnade vinvolleyboll i Motionshallen.
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Verksamhetsrapport MrKIT’24
LP4

Allmänt
MrKIT’24 har i vanlig ordning gått på möten och skött de vardagliga åtagandena. Utöver
detta och våra veckomöten har vi:

• Bokat lokal för finsittningen.

• Grovplanerat ett gemensamt arr med DMNollK

• Grovplanerat ca 70% av mottagningen

• Planerat teambuilding med DMNollK samt genomfört teambuilding med Cloud-
lords.

Arrangemang
Sen senaste ordinaie sektionsmöte har MrKIT’24 arrangerat följande:

• 7/3 Arrangerat Fössta Tossdan i Mass-fika.

• 10/4 Arrangerat Enkätfika.
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Verksamhetsrapport NollKIT’24
LP4

Erik “Bob” Hakeröd Albert “Ponky” Sjöman
Oscar “Nurmi” Nurmi Torslund Julia “Hjälmer” Larsson
Rasmus “Blues” Jakobsson Gustav “Garfield” Hartwig
Atosa “Katt” Daneshvar-Minabi Lena “Wenji” Lang

Allmänt
NollKIT har som tidigare gått på möten och skött de vardagliga åtagandena. Utöver
detta och våra veckomöten har vi:

• Fastställt preliminärt schemat för mottagningen

• Bokat in salar och lokaler för arrangemangen

• Beställt representationskläder

• Lämnat in modulen för granskning

• Haft kontakt med företag och fått sponsring

• Bokat in Universeum till finsittningen

• Gått på utbildningar, SUS, suicidprevention

• Skickat ut Phadderanmälan

• Bestämt Jourlåt

Arrangemang
Sen senaste ordinaie sektionsmöte har NollKIT arrangerat följande:

• PhadderTackSittning

• Phadderinfokväll

• Modulkampen
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Verksamhetsrapport LP4 P.R.I.T.
P.R.I.T. har i vanlig ordning gått på möten och skött de vardagliga åtagandena så som
dagligt fix och rust. Utöver detta har vi:

• Arrangerat pubrunda

• Gett semlor till sektionen på semmeldagen

• Gett våfflor till sektionen på våffeldagen (Kursenkätsfikat)

• Haft teambuilding inom kommittén samt med ZÅG och DaltonZ

• Planerat en sektionspub för senare under LP4

• Planerat för representation av sektionshelgon på Cortegen

• Planerat rustveckans projekt

• Målat märket vid Olgas Trappor
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Verksamhetsrapport LP4
sexIT

Allmänt
sexIT har i vanlig ordning gått på möten och skött de vardagliga åtagandena. Utöver
detta och våra veckomöten har vi:

• Puffat ValborgsFestU

• Arrat på D6 och F6 aspning

Arrangemang
• CM-gasque 22/04
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snIT 23/24
Verksamhetsrapport LP4

LP4 har inte varit allt för händelserik med ett fokus på aspning och tankar kring över-
lämning och hopknytning av säcken.

snIT har genomfört följande under läsperioden:

• Deltagit eller kommer att delta på kursnämnder för följande kurser:

– DAT017 Maskinorienterad programmering

– DAT510 Design och konstruktion av datorspel

– TMV206 Linjär algebra

– DAT610 Människa-dator interaktion

– TDA553 Objektorienterad programmering och design

– TDA452 Funktionell programmering

• Aspningsmässigt har vi gjort följande:

– Arrangerat pluggfrukost i Hubben

– Låtit aspar delta på våra lunchmöten

– Haft asplunch

– Haft räkfrossa

• Hållt i Pedagogiska priset där Jennifer Horkoff vann.

• Hållt mastermingel tillsammans med DNS.

• Deltagit på utvecklingsmöte för Software Engineering Principles for Complex Systems.

• Haft regelbundna veckomöten.

• Deltagit på möten med programledningen och kårens utbildningsutskott (UU)
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Verksamhetsrapport styrIT LP4

1 Projekt:
Nu börjar året lida mot sitt slut och vi ska göra klart våra grejer. Förra läsperioden
har varit hektiskt och mycket arbete har lagts på kontinuerligt arbete och lägga fram
propositioner, vilket har gjort att projekten blivit lite nerprioriterat

1.1 PR:
Denna läsperiod har vi jobbat vidare på projekt PR genom utvärdering och förbättring
utav den nya pr-utbildningen. Sektionens Slack workspace har även struktureras om för
att inkludera fler kanaler för sektionens engelskspråkiga medlemmar och att lättare nå
ut till dem.

1.2 Lindholmen
Vi har inget nytt att rapportera.

1.3 IT-Wiki:
Kontinuerligt arbete som vi fortsatt med.

2 Tema: Ekonomi
Vi har inget nytt att rapportera.

3 Tema: Engelska styrdokument
Vi har inget nytt att rapportera.

4 Tema: En dag med styrIT
Vi känner oss klara med projektet, det är ju alltid ett rullande arbete men vi känner oss
nöjda med det vi utvecklat.
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5 Övrigt:
styrIT har i vanlig ordning gått på möten och skött de vardagliga åtagandena. Utöver
detta och våra veckomöten har vi:

• Deltagit på KU, NU, SU och FuM.

• Haft regelbundna möten med programledningen.

• Hållt ordförande och kassörsutbildning

• Kontaktpersoner i styrelsen har träffat kommiteérna.

• Arrangerat sektionsmötesworkshop

• Arrangerat kassörskväll

• Arrangerat fika för Studentbarometern

• Deltagit på DatE-IT styrelsemöten

• Hållt en aspning

6 Rapporter:

6.1 Carl ”Watt” Toreborg
Vad har du gjort senaste läsperioden, och hur tycker du att det har gått?
Den senaste läsperioden har verkligen flugit iväg. Om någon har kommit på ett sätt att
lägga till 2-3 dagar i veckan så kontakta gärna mig på toreborg@chalmers.it, jag skulle
behöva det. Jag har arbetat mycket externt denna läsperiod där jag varit på möten och
diskussioner med alla möjliga. Jag träffade kårordförande från Uppsala tekniska univer-
sitet vilket var väldigt givande, det gjorde att man fattade hur bra vi har det. Exempelvis
att de har också väldiga svårigheter med att fylla alla kommittéer och föreningar (sär-
skilt de som är mer administrativa och stöttande för kåren), men också att deras kårhus
är mindre än Hubben. Senaste läsperioden har även gått åt till aspning och arbete kring
det. Men det har varit en bra läsperiod!

Kommande läsperiod, vad är ser du fram emot och vad är du otaggad för?
Jag börjar fatta att året snart är slut, det är 69 dagar (nice) kvar på vår mandatperiod
från när jag skriver detta. Men vem räknar egentligen. Så ett stort arbete kommer att
bli med överlämning och att få nästa sektionsordföranden att bli trygg i sin roll, jag har
en plan att försöka att ta med personen och träffa folk så den har ett bra kontaktnät
från början. Men jag är oerhört spänd att se vem min efterträdare kommer att bli.

Skala 0-10
Motivation: 10
Arbetsbelastning: 7
Stress: 8
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6.2 Ida ”Ide” Dahl
Vad har du gjort senaste läsperioden, och hur tycker du att det har gått?
Denna läsperioden har inte varit den mest effektiva men jag har hållt några ordföran-
demöten som kännts produktiva och deltagit i Nöjeslivsutskotten och fått intressanta
tankeställare om nöjesliv funkar på andra sektioner.

Kommande läsperiod, vad är ser du fram emot och vad är du otaggad för?
Framöver så vill jag fokusera på att skriva kontinuitet och ha överlämning med den nya
Vice Ordföranden så att hen kan komma in i arbetet så bra som möjligt

Skala 0-10
Motivation: 8
Arbetsbelastning: 5
Stress: 3

6.3 Samael ”Prince” Pooyan
Vad har du gjort senaste läsperioden, och hur tycker du att det har gått?
Jag har hjälpt Yoggi med att försöka få till E-studion och kommunikationen mer Erik
Hulthén. Jag har tillsammans med andra på sektionen i en diskussionskväll för att försöka
diskutera sektionens kultur. Jag har även hanterat incidenter och hjälpt folk som har
behövt hjälp.

Kommande läsperiod, vad är ser du fram emot och vad är du otaggad för?
Jag vill skriva kontinuitet för SAMO och fortsätta hålla i aspning.

Skala 0-10
Motivation: 9
Arbetsbelastning: 9
Stress: 6

6.4 Felix ”Sonic” Bjerhem Aronsson
Vad har du gjort senaste läsperioden, och hur tycker du att det har gått?
Denna LP:n har det skett en del operativt arbete som vanligt, men vi har även hållt
aspning vilket varit jättekul! Utöver detta så har vi (äntligen) migrerat news systemet
till att faktiskt respektera det faktum att vi har folk som inte kan svenska på sektionen,
vilket iallafall jag tycker är kul!

Kommande läsperiod, vad är ser du fram emot och vad är du otaggad för?
Framöver vill jag se över och förbättra kontinuiteten, samt hålla en bra överlämning för
mitt/mina framtida barn!

Skala 0-10
Motivation: 6
Arbetsbelastning: 9
Stress: 7
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6.5 Jennifer ”Pixie” Hallberg
Vad har du gjort senaste läsperioden, och hur tycker du att det har gått?

(Scenen är inställd på ett kontor inom Hubben 2.2. En skrivbord med papper och en
dator syns i mitten. En person, spelad av ’Pixie’, sitter framför datorn.)

Pixie: (tittar på papper) Dags att bokföra för föreningen.

(Ljuset ändras när andra medlemmar i Teknologsektionen Informationsteknik kommer
in på scenen. De spelar ”Watt”.)

Watt: God morgon!

Pixie: God morgon. Jag har börjat bokföra för förra året, men det är några sista juste-
ringar kvar.

(De börjar tillsammans diskutera och gå igenom olika dokument.)

(Tiden går och de arbetar intensivt. Till slut är bokföringen nästan klar.)

Pixie: Och där, nästan klart!

Watt: Fantastiskt jobbat!

(De ler och firar framgången.)

Kommande läsperiod, vad är ser du fram emot och vad är du otaggad för?
Det ska bli skönt att få tid att färdigställa bokföringen och försöka bli ansvarsbefriad
och senare hålla en mysig överlämning till min fina söta efterträdare.

Skala 0-10
Motivation: 5
Arbetsbelastning: 10
Stress: 10 :,)

6.6 Erik ”Göken” Persson
Vad har du gjort senaste läsperioden, och hur tycker du att det har gått?
Denna läsperiod har jag varit mycket involverad i vår aspning. Jag har även strukturerat
om slacken tillsammans med Sonic och som vanligt hjälp mina nya pr-chefer att komma
in i sitt arbete.

Kommande läsperiod, vad är ser du fram emot och vad är du otaggad för?
Resten av vår mandatperiod ser jag fram emot att göra klart de projekt vi hållit på med
under året samt att få efterträdare och att lära upp dem.

Skala 0-10
Motivation: 5
Arbetsbelastning: 7
Stress: 7
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6.7 Victor ”Yoggi” Hui
Vad har du gjort senaste läsperioden, och hur tycker du att det har gått?
Jag har tagit vidare lokalfrågan till utbildningsområdesledare (UOL, Erik Hulthén) och
haft möte med honom där vi diskuterat olika aspekter av sektionslokalen. Vi har lyft fram
att vi vill ha E-studion och om vi inte kan få den så vill vi åtminstone se den renoverad
(utplanad, uppfräschad, mer plugglokal vänlig). Erik sa att det inte var ett definitivt nej
till att vi skulle få E-studion men det lät inte så sannolikt att vi skulle få lokalen inom
snar framtid. Gällande renoveringen skulle han kika på vart i renoveringsordnigen E-
studion ligger och återkomma med det nästa möte. Utöver det här har jag även fortsatt
hålla kontakt med Tord och PL angående det lilla förrådsrummet utanför E-studion vi
ska få. Ärendet ligger i slutfasen och förhoppningsvis blir det klart tills vi går av.

Kommande läsperiod, vad är ser du fram emot och vad är du otaggad för?
Framåt vill jag fortsätta ha möten med UOL och konkretisera en plan för sektionlokalens
framtid. Jag vill även hitta någon i det nya styrIT som kan tänka sig ta över kontakten
med UOL.

Skala 0-10
Motivation: 9
Arbetsbelastning: 8
Stress: 2
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Verksamhetsrapport
TrädgårdsmästerIT LP4

Allmänt
TrädgårdsmästerIT har i vanlig ordning gått på möten och skött de vardagliga åtagandena.

Utöver detta och våra möten har vi:

● Planerat picknick

● Beställt profilering

Arrangemang
● Picknick 9/5
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